
Folketingets Kommunaludvalg har den 9. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 95 (L 65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 95:
"Vil ministeren venligst besvare spørgsmål 2 og 59 ad L 65, idet det bemær-
kes, at der i det oprindelige svar ikke er svaret fyldestgørende, idet besvarel-
sen af disse spørgsmål er særdeles upræcis? Derfor ønskes følgende 
spørgsmål besvares fyldestgørende:

a. Ministeren bedes kommentere henvendelse af 1/12-10 fra Boligselskaber-
nes Landsforening, jf. L 65 - bilag 7?

b. Er der nogen private eller almene udlejere, som i god tro har fået nedsat de-
res ejendomsskat i perioden 2005- 2010, der på grund af dette lovforslag 
kommer til at opleve en stigning i ejendomsskatten i 2012?"

Svar:
Jeg finder fortsat, at min besvarelse af spørgsmål 2, og som der er henvist 
til i besvarelsen af spørgsmål 59, er fyldestgørende, og skal derfor her blot 
yderligere henvise til besvarelsen af spørgsmål 94.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Søren H. Thomsen
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